

No. 30822. Multilateral

UNITED NATIONS FRAMEWORK CONVENTION ON CLIMATE CHANGE. NEW YORK, 9 MAY 1992 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1771, I-30822.*]

KYOTO PROTOCOL TO THE UNITED NATIONS FRAMEWORK CONVENTION ON CLIMATE CHANGE (WITH ANNEXES). KYOTO, 11 DECEMBER 1997 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2303, A-30822.*]

ACCESSION

Iran (Islamic Republic of)

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 22 August 2005

Date of effect: 20 November 2005

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 22 August 2005

ACCESSION

Belarus

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 26 August 2005

Date of effect: 24 November 2005

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 26 August 2005

No. 30822. Multilatéral

CONVENTION-CADRE DES NATIONS UNIES SUR LES CHANGEMENTS CLIMATIQUES. NEW YORK, 9 MAI 1992 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1771, I-30822.*]

PROTOCOLE DE KYOTO À LA CONVENTION-CADRE DES NATIONS UNIES SUR LES CHANGEMENTS CLIMATIQUES (AVEC ANNEXES). KYOTO, 11 DÉCEMBRE 1997 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2303, A-30822.*]

ADHÉSION

Iran (République islamique d')

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies: 22 août 2005

Date de prise d'effet: 20 novembre 2005

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies: d'office, 22 août 2005

ADHÉSION

Bélarus

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies: 26 août 2005

Date de prise d'effet: 24 novembre 2005

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies: d'office, 26 août 2005